
Fråga i kommunfullmäktige från Malin Svedjenäs (V) till 
välfärdsnämndens ordförande Ulla Gustafsson (M). 
 
 
Fråga till ordförande i välfärdsnämnden Ulla Gustafsson, moderaterna. 
Till bakgrund av ett yttrande från senaste 
kommunfullmäktigesammanträdet. 
 
Som ledamot i kommunens högsta beslutande organ har vi ett stort 
ansvar. Vi representerar invånarna i Munkedals kommun, ALLA invånare i 
kommunen. Det betyder att vi förtroendevalda politiker har ett ansvar att 
inte bara respektera varandra som politiker utan framför allt se till alla 
människors lika värde. 
 
Ett yttrade under senaste kommunfullmäktigesammanträdet där en 
mening rörande social dumpning förekom , jag citerar: ”jag tänkte säga 
socialfall, men det får vi inte säga längre utan försörjningsstöd heter det”. 
Detta yttrande har har gnagt i mitt huvud och jag undrar om den här 
åsikten representerar hela presidiet för välfärdsnämnden? 
 
Det jag är väl medveten om är att social dumpning av rikare, större 
kommuner sker och det rör sig om personer med bland annat 
missbruksproblematik, psykosociala problem eller andra grupper som kan 
behöva ett extra stöd i kommunen. Det som förbryllar mig är hur en väljer 
att se på dessa människor istället för att se social dumpning som det stora 
problemet. 
 
Jag skulle därför vilja rikta om min fråga till dig Ulla Gustafsson som är 
ordförande i Välfärdsnämnden om hur du ser på denna typ av yttrande? 
 
Jag undrar också vad du som ordförande i välfärdsnämnden gör eller 
kommer att göra för att motverka denna typ av generaliserade syn på 
människor i social utsatthet? 
 
 
Malin Svedjenäs  
Gruppledare Vänsterpartiet Munkedal 
 
 


